

SCHULGEBÜHREN 2024

SCHOOL FEES 2024



gültig ab 1.1.2024 - 31.12.2024 (Änderungen vorbehalten)
Valid as from 1.1.2024 - 31.12.2024 (subject to change without prior notice)

SCHULGEBÜHREN

SCHOOL FEES

Gebühren sind im Voraus zu zahlen: jährlich, pro Quartal oder in 12 monatlichen Raten
Fees are payable in advance: yearly, quarterly or in 12 monthly installments.

		Jahresgebühr (privat bezahlt)	Bei Jahreszahlung bis zum 29.02.2024	Im Quartal mit Einzug	Monatlich (12 Monate)	Jahresgebühr (vom Arbeitgeber bezahlt)
		<i>Annual Fees (Privately paid)</i>	<i>Paid in full until 29.02.2024</i>	<i>Per quarter by debit order</i>	<i>Monthly (12 months)</i>	<i>Annual Fees (Employer Sponsored)</i>
Kinderkrippe (Halbtags)	<i>Crèche (Half day)</i>	R 63,250	R 60,088	R 15,417	R5,271	R 88,550
Kindergarten (Halbtags)	<i>Kindergarten (Half day)</i>	R 54,840	R 52,098	R 13,367	R4,570	R 76,776
Vorschule	<i>Grade R</i>	R 63,900	R 60,705	R 15,576	R5,325	R 89,460
Klasse 1	<i>Grade 1</i>	R 78,500	R 74,575	R 19,134	R6,542	R 109,900
Klasse 2	<i>Grade 2</i>	R 81,500	R 77,425	R 19,866	R6,792	R 114,100
Klasse 3	<i>Grade 3</i>	R 83,000	R 78,850	R 20,231	R6,917	R 116,200
Klasse 4	<i>Grade 4</i>	R 84,500	R 80,275	R 20,597	R7,042	R 118,300
Klasse 5	<i>Grade 5</i>	R 86,000	R 81,700	R 20,963	R7,167	R 120,400
Klasse 6	<i>Grade 6</i>	R 87,500	R 83,125	R 21,328	R7,292	R 122,500
Klasse 7	<i>Grade 7</i>	R 89,000	R 84,550	R 21,694	R7,417	R 124,600
Klasse 8	<i>Grade 8</i>	R 90,500	R 85,975	R 22,059	R7,542	R 126,700
Klasse 9	<i>Grade 9</i>	R 92,500	R 87,875	R 22,547	R7,708	R 129,500
Klasse 10	<i>Grade 10</i>	R 95,000	R 90,250	R 23,156	R7,917	R 133,000
Klasse 11	<i>Grade 11</i>	R 97,000	R 92,150	R 23,644	R8,083	R 135,800
Klasse 12	<i>Grade 12</i>	R 98,500	R 93,575	R 24,009	R8,208	R 137,900

NACHMITTAGSBETREUUNG

AFTER SCHOOL CARE

Jahresgebühr Kinderkrippe (14:30 - 17:30)	<i>Annual fee Crèche (14:30 - 17:30)</i>	R 18,890
Jahresgebühr Kindergarten (14:30 - 17:30)	<i>Annual fee Kindergarten (14:30 - 17:30)</i>	R 22,550
Vorschule bis 6. Klasse	<i>Grade R - Grade 6</i>	
Jahresgebühr ganztags (bis 17:30)	<i>Annual fee full afternoon (until 17:30)</i>	R 21,540
Tagesgebühr ganztags (bis 17:30)	<i>Daily rate full afternoon (until 17:30)</i>	R 230

FERIENBETREUUNG VORSCHULE BIS 6. KLASSE

HOLIDAY CARE GRADE R - GRADE 6

Jahresgebühr (07:30 - 17:30)	<i>Annual fee (07:30 - 17:30)</i>	R 9,650
Tagesgebühr (07:30 - 17:30)	<i>Daily rate (07:30 - 17:30)</i>	R 320
Tagesgebühr (07:30 - 14:30)	<i>Daily rate (07:30 - 14:30)</i>	R 250

BUSGEBÜHR

BUS SERVICE

Jahresgebühr Silver Lakes	<i>Yearly fee Silver Lakes</i>	R 16,036
Monatsgebühr Silver Lakes	<i>Monthly fee Silver Lakes</i>	R1,688
Jahresgebühr Mamelodi/Eersterust	<i>Yearly fee Mamelodi/Eersterust</i>	R 14,910
Monatsgebühr Mamelodi/Eersterust	<i>Monthly fee Mamelodi/Eersterust</i>	R1,243
Jahresgebühr Silverton/Meyerspark	<i>Yearly fee Silverton/Meyerspark</i>	R 9,950
Monatsgebühr Silverton/Meyerspark	<i>Monthly fee Silverton/Meyerspark</i>	R829

GASTSCHÜLER

GUEST LEARNERS

Anmeldegebühr	R 840	<i>Admission Fee</i>	R 840
1 - 3 Schultage	keine weiteren Gebühren	<i>1 - 3 school days</i>	<i>no further costs</i>
bis zu 10 Schultage	50% des Monatsbeitrags	<i>up to 10 school days</i>	<i>50% of the monthly fee</i>
>10 Schultage	100% des Monatsbeitrags	<i>> 10 school days</i>	<i>100% of the monthly fee</i>

BANKVERBINDUNG

BANK DETAILS

DEUTSCHER SCHULVEREIN PRETORIA
BANK: FIRST NATIONAL BANK
CHEQUE ACCOUNT: 627 654 88260
BRANCH CODE: 250655

Verwendungszweck: bitte Ihre DSP „Account Number“ angeben
Reference: please use your DSP account number from your statement

Für Euro-Zahlungen auf unser Deutsches Bankkonto wird eine Bearbeitungsgebühr von 5% erhoben.
A processing fee of 5% is charged for Euro Payments to our German Bank Account.

Bei Fragen wenden Sie sich bitte an: fin@dsp.gp.school.za
For queries related to school fees please contact: fin@dsp.gp.school.za

SCHULGEBÜHREN 2024

gültig ab 1.1.2024 - 31.12.2024 (Änderungen vorbehalten)
Valid as from 1.1.2024 - 31.12.2024 (subject to change without prior notice)



AUFNAHMEGEBÜHREN ENROLMENT FEES

		Aufnahmegebühr (nicht rückerstattbar)		Kaution 20% der Jahresschulgebühren (zinslos rückerstattbar)	Gesamt
		Enrolment Fee (non refundable)		Deposit 20% of annual school fees (refundable excl. interest)	Total
Kinderkrippe (Halbtags)	Crèche (Half day)	R 2,770	+	R 12,650	R 15,420
Kindergarten (Halbtags)	Kindergarten (Half day)	R 2,770	+	R 10,970	R 13,740
Vorschule	Grade R	R 6,180	+	R 12,780	R 18,960
Klasse 1	Grade 1	R 6,180	+	R 15,700	R 21,880
Klasse 2	Grade 2	R 6,420	+	R 16,300	R 22,720
Klasse 3	Grade 3	R 6,540	+	R 16,600	R 23,140
Klasse 4	Grade 4	R 6,660	+	R 16,900	R 23,560
Klasse 5	Grade 5	R 6,780	+	R 17,200	R 23,980
Klasse 6	Grade 6	R 6,900	+	R 17,500	R 24,400
Klasse 7	Grade 7	R 7,020	+	R 17,800	R 24,820
Klasse 8	Grade 8	R 11,600	+	R 18,100	R 29,700
Klasse 9	Grade 9	R 11,850	+	R 18,500	R 30,350
Klasse 10	Grade 10	R 12,170	+	R 19,000	R 31,170
Klasse 11	Grade 11	R 12,430	+	R 19,400	R 31,830
Klasse 12	Grade 12	R 12,630	+	R 19,700	R 32,330

Kaution: Die gezahlte Kaution wird **zinslos** rückerstattet, wenn der Schüler/die Schülerin die DSP verlässt und alle ausstehenden Schulgebühren bezahlt sind.

Deposit: The deposit is refunded interest-free when the pupil leaves the school and all outstanding amounts owed to the DSP have been paid.

WEITERE AUSGABEN ADDITIONAL FEES

Schulkleidung, Schulbücher und Schreibwaren, Klassenfahrten/Schulsausflüge, z.T. private AGs und sonstige anfallende Beträge sind nicht in den Schulgebühren enthalten.

Bücherlisten für die einzelnen Klassen sind auf der Website und an der Schulrezeption verfügbar. Sollten vorgeschriebene Bücher im Buchhandel nicht erhältlich sein, wird der Fachlehrer eigenes Material erstellen und den SchülerInnen die Kopien gegen Entgelt zur Verfügung stellen.

Versicherung: Alle Schüler sollten krankenversichert sein. Es steht im Ermessen der Eltern, die Wertsachen ihrer Kinder ebenfalls zu versichern, da die Schule keine Haftung für verlorene oder abhandengekommene Gegenstände übernimmt.

Werden zusätzliche Gegenstände oder Dienstleistungen benötigt, zahlen diese die Eltern. In solchen Fällen werden Sie jedoch rechtzeitig informiert.

Mittagessen: Mittagessen wird vom Tuckshop angeboten und ist nicht Teil der Schulgebühren. Mittagessensbestellungen erfolgen über die ALLX App (außer Kindergarten und Kinderkrippe). Für mehr Information: SEV Büro : 012 803 7722 / sev@dsp.gp.school.za

School uniform , school books, stationery, class excursions/day trips and various private extra-murals, and miscellaneous items are not included in the school fees.

School book lists for the individual classes are obtainable from the school's offices. They are also published on the school's website. Should a prescribed school book not be available at book shops, the subject teacher will compile his/her own learning material. Copies of this material will be given to the learners but charged for.

Insurance: All learners should have their own medical insurance. The school will not be held liable for lost items; insurance of valuables will be at the discretion of parents.

Should additional goods or services be required, these will be for your account. However, in this case you will be notified in advance.

Lunch fees: Lunch is provided by the Tuckshop/SEV office and is not part of the school fees. All lunch orders have to be placed via the ALLXS App (except Kindergarten and Crèche). For more information: SEV office : 012 803 7722 / sev@dsp.gp.school.za

ALLGEMEINE INFORMATION ADDITIONAL INFORMATION

Schulgebühren sind im Voraus zu zahlen, entweder monatlich, auch 10-monatlich auf Anfrage, pro Quartal oder einmalig. Die aktuellen DSP-Zahlungsbedingungen sind verbindlich. Diese sind auf der DSP-Website (www.dspretoria.co.za) oder auf Anfrage via fin@dsp.gp.school.za erhältlich.

Sollte der Bankeinzug auf Grund fehlender Deckung erfolglos sein, wird der bereits gewährte Rabatt voll zurückbelastet und die monatlichen Zahlungen sind am 1. Arbeitstag jeden Monats per Überweisung zu tätigen.

Geschwisterermäßigung ist eine Sozialermäßigung und kann auf Anfrage gewährt werden.

Barzahlung: Bitte zahlen Sie Beträge von mehr als R5000 direkt auf das Konto der Schule ein. Barzahlungen bis zu R5 000 können von an der Schule angenommen

Schüleraustausch: Wenn SchülerInnen bis zu zwei Quartale abwesend sind, ist die volle Schulgebühr fällig. Ermäßigungsanträge müssen schriftlich gestellt werden.

Bei **Abgang** während des Schuljahres erlischt der Rabatt und die volle Jahresgebühr wird belastet.

Abmeldungen müssen ein Quartal im Voraus schriftlich an dsp@dsp.gp.school.za erfolgen. Bei Versäumnis der zeitgemäßen Abmeldung ist das Schulgeld für das volle folgende Quartal zahlbar.

School fees are payable in advance, either monthly, 10 monthly on request, quarterly or once off. The payment terms are published on our website (www.dspretoria.co.za) or obtainable from fin@dsp.gp.school.za. These terms and conditions are binding.

In case of a debit order lapsing due to insufficient funds, your school account will be debited with the total discount granted so far. In this case, monthly payments have to be made on the first working day of each month by EFT.

Sibling's discount is a social discount and can be granted if applied for.

Cash payments: No cash payments in excess of R5 000 will be accepted on the school premises. Cash payments in excess of R5 000 must be deposited directly into the

Student exchange: if your child is absent for up to 2 quarters, the full school fee is due. Requests for a reduction can be made in writing.

If your child **leaves** during the school year, the discount expires and the full annual fee is charged.

Notice Period to deregister learners: Cancellations must be made one quarter in advance, and in writing to the dsp@dsp.gp.school.za. If parents fail to deregister on time,

Für Fragen wenden Sie sich bitte an: fin@dsp.gp.school.za
For queries related to school fees please contact: fin@dsp.gp.school.za